



FLEXJET



MACKAGE



THE WORLD'S ONLY HIGH GOAL TOURNAMENT ON SNOW – ESTABLISHED 1985

26-27-28 JANUARY 2024



**German text see below**

Press release

**The countdown to the 39th Snow Polo World Cup St. Moritz is on!**

**With just under three weeks left until the tournament brings excitement, glamour and premier polo action to the Engadine Valley, every preparation is seamlessly falling into place. Construction will commence in the coming days, setting the stage for another extraordinary event for which VIP tickets are already in huge demand.**

*St. Moritz, 9 January 2024.* **The Snow Polo World Cup St. Moritz 2024 (26 – 28 January 2024) is just under three weeks away. With the Engadine Valley resembling a winter wonderland and Lake St. Moritz completely frozen, all preparations are running at full speed and the construction of the extensive infrastructure is about to commence. In addition to the 200 x 100 metre polo field, the grandstands, the Polo Village with various tents and stands, a VIP tent with around 900 seats, the warm-up tents for the polo ponies will also be built upon the frozen lake – an impressive engineering feat which uses approximately 3,900 tonnes of material!**

The snow polo action commences on Friday 26 January with the first three matches, culminating in the Final on Sunday 28 January 2024 with all the glitz and glamour you would expect from the world's only high-goal snow polo tournament. VIP tickets are still available for those looking for something special. Of course, it is first come, first served – the event always sells out. Tickets can be purchased with one click directly from the website <https://www.snowpolo-stmoritz.com/tickets/>. As always, entry to the venue and the Polo Village is free.

Once again, six high-profile teams are poised to engage in fierce competition, promising spectators awe-inspiring moments and breathtaking polo performances set against the iconic mountain backdrop. This year introduces three new Captains to the arena: Lidia Gauss (Team Mackage), Philipp Müller (Team Perrier-Jouët) and Jonathan Tidswell-Pretorius (Team St. Moritz). Also returning are: Melissa Ganzi (Team World Polo League), who became the first woman to win the prestigious tournament in 2019; Eduardo Greggi (Team The Kusunacht Practice) and Marc Ganzi (Team Flexjet).

**The teams for the 2024 Snow Polo World Cup St. Moritz:**

**Team World Polo League (Handicap 16):**

TC Melissa Ganzi (0), Adrian Laplacette Jr. (6), Alejandro Novillo Astrada (7) & Grant Ganzi (3)

**Team St. Moritz - Top Of The World (Handicap 16):**

TC Jonathan Tidswell-Pretorius (0), Tito Gaudenzi (2), David 'Pelon' Stirling (9) & Pelayo Berazadi (5)

**Team Mackage (Handicap 16):**

TC Lidia Gauss (0), Jack Hyde (5), Isidro Strada (7) & Ryan Pemble (4)

**Team Perrier-Jouët (Handicap 16):**

TC Philipp Müller (0), Nacho Gonzalez (4), Hissam Hyder (4) & Max Charlton (6)



### Team The Kusunacht Praxis (15):

TC Eduardo Gregghi (0), Hugo Taylor (4), Gonzalo Ferrari (7) & Nico San Roman (4)

### Team Flexjet (16):

Santos Bollini (2), TC Marc Ganzi (1), Martin Jauregui (6) & Fred Mannix (7)

All the matches can be viewed live over the internet at [www.pololine.tv](http://www.pololine.tv)



### Sponsors and partners of the Snow Polo World Cup St. Moritz 2024

Team Sponsors	Flexjet, MACKAGE, The Kusunacht Practice, Perrier-Jouët, St. Moritz & World Polo League
Official Outfitter	Casablanca
Umpire Sponsor	Maura Wasescha
Official Hotels	Badrutt's Palace Hotel, Kulm Hotel St. Moritz, Kempinski Grand Hôtel des Bains, Carlton Hotel, Suvretta House, Giardino Mountain, Grace La Margna, Crystal Hotel, Steffani Hotel, Hotel Corvatsch, Hotel Laudinella, Hotel Sonne
Guest Nation	Mauritius
Guest Resort	Ithaafushi – The Private Island by Waldorf Astoria
Official Restaurants	Chesa Veglia/Polo Bar, Paradiso, Kulm Country Club, HATO
Official Partner Hotel Zurich	Hotel Schweizerhof
Trophy Sponsors	St. Moritz, CentraLab, Casablanca, Flexjet, Ithaafushi – The Private Island by Waldorf Astoria, Bucherer 1888
Helmet Sponsor	Flexjet
Official Car	Kessel/Maserati
Sponsors	Maura Wasescha, Kessel/Maserati, Pernod Ricard Swiss, Sprüngli, Chopfab Boxer, Trois Pommes
VIP Catering	GAMMACATERING
Official Suppliers	Champagne Perrier-Jouët, Oona Caviar, Cecchetto, Mitscho's Cigars, Sprüngli, acqua ORSINI, Chopfab Boxer, Villa Sandi, Royal Salute



THE WORLD'S ONLY HIGH GOAL TOURNAMENT ON SNOW - ESTABLISHED 1985

26-27-28 JANUARY 2024



Exhibitors	Casablanca, Maura Wasescha, Casino St. Moritz, Ender Sport St. Moritz, Kessel/Maserati, Caviarlieri Switzerland, Villa Sandi, Ithaafushi – The Private Maldives Island, Die Weltwoche, Flexjet, Etica, MyAlpChalet, Mauritius, MACKAGE
Medical Partner	Klinik Gut
Official Lab Partner	CentraLab
Public Catering	Crystal Hotel, Madame Sum, AlpenFood Catering, azado, Giardino Mountain, Pop-up on the Ice by R.C. Concepts
Supporter	Engadin, Gemeinde St. Moritz, Kanton Graubünden, St. Moritz, Lyceum Alpinum Zuoz, O. Christoffel AG, Blasto
Host Club	Evviva Polo Club St. Moritz
Partner Club	Polo Park & Country Club Zürich
Specialised Horse Clinic	HANSEKLINIK FÜR PFERDE
Official Snow Polo Magazine Publisher	The Polo Magazine, Polo Times
Worldwide Live Coverage	PoloLine.TV
Media Partners	The Polo Magazine, Polo International, Le Grand Mag, Polo Times, Polo&Luxury Magazine, good style mag, Polo & Lifestyle The London Magazine, La Polo, Excellence Magazine Luxury, Die Weltwoche, Falstaff, Falstaff TRAVEL, CNBC, PoloLine.TV, ALPSTYLE

### **Snow Polo and the Evviva Polo St. Moritz Ltd**

1985 saw the first-ever polo competition and St. Moritz staging this world premiere. The Snow Polo World Cup has reigned over the last weekend in January in St. Moritz ever since. In 2014, leading exponents of snow polo in Switzerland founded Evviva Polo St. Moritz Ltd and signed a long-term contract with the town of St. Moritz, thus securing a sustained continuation of the Snow Polo World Cup St. Moritz. The Board of Directors consists of Dr Piero Dillier (President), Reto Gaudenzi (Founder, Vice-president and CEO) and Arndt Küchel; Jürg Reinger is the CFO. A well-rehearsed team of local and regional partners and the See Infra Ltd is working hand in hand with the organisers to carry out the tournament. For more information, visit [www.snowpolo-stmoritz.com](http://www.snowpolo-stmoritz.com).

### **Notice to the media**

Online accreditation for the 2024 tournament is open. Please sign up at [www.snowpolo-stmoritz.com/about/accreditation](http://www.snowpolo-stmoritz.com/about/accreditation)

### **Media office Snow Polo World Cup St. Moritz**

Katja Grauwiler +41 79 684 88 53 [media@snowpolo-stmoritz.com](mailto:media@snowpolo-stmoritz.com)

### **Evviva Polo St. Moritz Ltd**

Reto Gaudenzi +41 79 774 38 27 [reto.gaudenzi@snowpolo-stmoritz.com](mailto:reto.gaudenzi@snowpolo-stmoritz.com)

Jürg Reinger +41 79 402 92 75 [juerg.reinger@snowpolo-stmoritz.com](mailto:juerg.reinger@snowpolo-stmoritz.com)

SNOW POLO WORLD CUP ST. MORITZ

Media Service · PR/TICULAR · Forchstrasse 55 · CH-8032 Zürich

T +41 79 684 88 53 · [media@snowpolo-stmoritz.com](mailto:media@snowpolo-stmoritz.com) · [www.snowpolo-stmoritz.com](http://www.snowpolo-stmoritz.com)



FLEXJET



MACKAGE



THE WORLD'S ONLY HIGH GOAL TOURNAMENT ON SNOW - ESTABLISHED 1985

26-27-28 JANUARY 2024



## Medienmitteilung

### Der Countdown für den 39. Snow Polo World Cup St. Moritz läuft!

**- Rund drei Wochen vor dem Turnierstart laufen sämtliche Vorbereitungen nach Plan. Voraussichtlich wird in den nächsten Tagen mit den Aufbauarbeiten begonnen werden. VIP-Tickets sind wie in den letzten Jahren sehr begehrt -**

*St. Moritz, 9. Januar 2024.* **Bis zum Snow Polo World Cup St. Moritz 2024 (26. – 28. Januar 2024) sind es nur noch etwas mehr als drei Wochen. Alle Vorbereitungen laufen auf Hochtouren und nach Plan. Das Engadin hat sich pünktlich in eine einmalige Winterwunderwelt verwandelt und der St. Moritzersee ist komplett gefroren, so dass voraussichtlich in wenigen Tagen mit dem Aufbau der umfangreichen Infrastruktur begonnen werden kann. Neben dem rund 200 x 100 Meter grossen Polofeld entstehen unter anderem Tribünen, das Polo-Village mit diversen Zelten und Ständen, ein VIP-Zelt mit rund 900 Plätzen und die Aufwärmzelte für die Polo Ponys. Verbaut werden dabei alles in allem rund 2'600 Tonnen an Material – eine einmalige logistische Meisterleistung!**

Die Snow Polo Action beginnt am Freitag, 26. Januar mit den ersten drei Spielen und gipfelt im Finale am Sonntag, 28. Januar 2024 mit all dem Glanz und Glamour, den man vom einzigen High Goal Snow Polo Turnier der Welt erwartet. Für diejenigen, die das Besondere suchen, sind aktuell noch VIP Tickets erhältlich. Aber es gilt natürlich «first come, first serve» - der Event ist immer ausverkauft. Tickets können mit einem Klick direkt via Website <https://www.snowpolo-stmoritz.com/tickets/> gekauft werden. Der Zutritt zum Event-Gelände und zum Polo-Village ist wie immer kostenlos.

Antreten werden erneut sechs hochkarätig besetzte Teams, die den Zuschauern Gänsehautmomente und spektakuläres Polo vor der weltbekannten Bergkulisse bieten. Dabei stehen gleich drei neue Captains auf dem Eis: Lidia Gauss (Team Mackage), Philipp Müller (Team Perrier-Jouët) und Jonathan Tidswell-Pretorius (Team St. Moritz). Melissa Ganzi (Team World Polo League), die das prestigeträchtige Turnier im 2019 als erste Frau gewonnen hat, Eduardo Gregghi (Team The Kusunacht Practice) und Marc Ganzi (Team Flexjet) kehren zudem zurück.

Die Teams des Snow Polo World Cup St. Moritz 2024:

**Team World Polo League (Handicap 16):**

TC Melissa Ganzi (0), Adrian Laplacette Jr. (6), Alejandro Novillo Astrada (7) & Grant Ganzi (3)

**Team St. Moritz - Top Of The World (Handicap 16):**

TC Jonathan Tidswell-Pretorius (0), Tito Gaudenzi (2), David 'Pelon' Stirling (9) & Pelayo Berazadi (5)

**Team Mackage (Handicap 16):**

TC Lidia Gauss (0), Jack Hyde (5), Isidro Strada (7) & Ryan Pemble (4)

**Team Perrier-Jouët (Handicap 16):**

TC Philipp Müller (0), Nacho Gonzalez (4), Hissam Hyder (4) & Max Charlton (6)

**Team The Kusunacht Praxis (15):**

TC Eduardo Gregghi (0), Hugo Taylor (4), Gonzalo Ferrari (7) & Nico San Roman (4)

SNOW POLO WORLD CUP ST. MORITZ

Media Service · PR/TICULAR · Forchstrasse 55 · CH-8032 Zürich

T +41 79 684 88 53 · [media@snowpolo-stmoritz.com](mailto:media@snowpolo-stmoritz.com) · [www.snowpolo-stmoritz.com](http://www.snowpolo-stmoritz.com)



### Team Flexjet (16):

Santos Bollini (2), TC Marc Ganzi (1), Martin Jauregui (6) & Fred Mannix (7)

**Alle Partien können auf [www.pololine.tv](http://www.pololine.tv) via Internet Live Stream geschaut werden.**



### Snow Polo und die Evviva Polo St. Moritz AG

Polo auf Schnee wurde als Weltpremiere erstmals 1985 in St. Moritz gespielt. Seither steht St. Moritz am letzten Januarwochenende immer im Zeichen des Snow Polo World Cups. 2014 haben bekannte Exponenten der Schweizer Polo Szene die Evviva Polo St. Moritz AG gegründet und mit der Gemeinde St. Moritz einen langjährigen Vertrag geschlossen, um so die Fortführung des Snow Polo World Cup St. Moritz nachhaltig zu sichern. Der Verwaltungsrat setzt sich zusammen aus Dr. Piero Dillier (Präsident), Reto Gaudenzi (Gründer, Vizepräsident und CEO) und Arndt Küchel. CFO ist Jürg Reinger. Durchgeführt wird das Turnier in enger Zusammenarbeit mit einem eingespielten Team der See-Infra AG und diversen weiteren lokalen und regionalen Partnern. Weitere Infos unter [www.snowpolo-stmoritz.com](http://www.snowpolo-stmoritz.com)

### Hinweis an die Medienschaffenden

Die Online-Akkreditierung für das Turnier 2024 ist geöffnet. Registrieren Sie sich bitte unter <https://www.snowpolo-stmoritz.com/about/accreditation/>

### Medienstelle Snow Polo World Cup St. Moritz

Katja Grauwiler            +41 79 684 88 53            [media@snowpolo-stmoritz.com](mailto:media@snowpolo-stmoritz.com)

### Evviva Polo St. Moritz AG

Reto Gaudenzi            +41 79 774 38 27            [reto.gaudenzi@snowpolo-stmoritz.com](mailto:reto.gaudenzi@snowpolo-stmoritz.com)  
Jürg Reinger            +41 79 402 92 75            [juerg.reinger@snowpolo-stmoritz.com](mailto:juerg.reinger@snowpolo-stmoritz.com)